



**泰昇地基**  
TYSAN FOUNDATION

## **Diocesan Girls' School Demolition and Foundation Works**

Project : Redevelopment of Diocesan Girls' School  
Client : Diocesan Girls' School  
Architect : P & T Architects and Engineers Limited  
Engineer : P & T Architects and Engineers Limited  
Construction Period : April 2009 to February 2010  
Location : No. 1 Jordan Road, Kowloon.

## **拔萃女書院 拆卸及地基工程**

工 程 : 重建拔萃女書院  
客 戶 : 拔萃女書院  
建 築 師 : 巴馬丹拿建築及工程師有限公司  
工 程 師 : 巴馬丹拿建築及工程師有限公司  
施 工 期 : 2009年4月至2010年2月  
位 置 : 九龍佐敦道1號



## **Diocesan Girls' School Demolition and Foundation Works**

This project involved the demolition of all the existing buildings (with the exception of one new block) in the Diocesan Girls' School compound and construction of foundation for the proposed new buildings. Demolition works were for 7 blocks of 1 to 8 storeys high and included a link-bridge.

Foundation works comprised 324 nos. driven H-piles and 107 nos. prebored socketted H-piles (total 431 nos). To accommodate the foundation works, a large number of trees needed to be transplanted and various trees and landmarks of historical significance had to be preserved and protected. The original scopes of works were constructed 3 months ahead of schedule.

## **拔萃女書院 拆卸及地基工程**

這項工程涉及拆卸拔萃女書院內現存的建築物(新建的一幢除外)及為擬興建的大樓作地基工程。拆卸工程中共清拆了7座一至八層高的大樓，包括一條接駁行人天橋。

地基工程由324支撞擊式工字樁及107支預鑽石孔工字樁(共431支)組成。為方便工程進行，大量樹木需被移植到其他地方，當中有不少樹木及具歷史意義的地標需要加以保存和保護。合約原本所包含的工程項目，均較預期提早三個月完成。

